
Spreekrecht 1-8 dec 2023 Gemeenteraad Zoetermeer
Onderwerp: "Woonzorgcomplex voor Dove senioren.

Voorzitter bedankt dat ik namens de stuurgroep Dove senioren hier de gemeenteraad mag
toespreken.,

Vanuit onze positie van stuurgroep "Haagse Dove senioren" zijn we op zoek naar complex
waar we als Doven "thuis" kunnen komen. Hiervoor willen we graag een wooncomplex voor Dove
senioren met zorg in de Haagse regio realiseren. De stuurgroep is vanaf rond 2000 bezig om
hiervoor een oplossing te vinden en tot op heden hebben we nog geen concrete aanbod kunnen
krijgen.
Tot zolang zijn we "gedwongen" om naar het Doven senioren complex "De Gelderhorsf in Ede te
verhuizen. De vraag is gezien de lange wachtlijst van l-82 personen. (peildatum 18-12-2023) of we
daar nog een plekje kunnen knjg.n.
Waarom een Doven woonzorg complex wordt uitgelegd in het filmpje van de eerste Doven senioren
complex "De Gelderhorst''in Ede duidelijk waarom Doven een gezamenlijke woonvorm zoeken.

Een filmpje maakt duidelijk waarom Doven een gezamenlijke woonvorm kiezen.
Het filmpje "Geschiedenis van de Gelderhorst"van 30 min laat zien waarom dit belangrijk is.
Hierbij de link van het filmpje: https:l/youtu.be/PDfxQvoQadl

Onze wensen is in de Haagse regio te blijven en niet te verkassen naar Ede. De sociale banden met
de omgeving zoals kinderen, kennissen en vrienden willen we behouden.
Hierbij ik een beroep doe op de gemeenteraad voor een uniek project zoals "De Gelderhorst'', waar
ik in mijn tijd als raadslid al eens heb voorgesteld.
De stuurgroep Dove senioren bedankt u voor de aandacht.

Namens de stuurgroep "Dove senioren"
Aleidus Aalderink, lid stuurgroep Dove senioren en raadslid 2002-200G.


